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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2014 
Datum:  6. 6. 2018 
 

Z  A P I S N I K 
23. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 5. 6. 2018 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, 
Glavna cesta 28, Mirna. 
 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Barica Kraljevski, Irena Dim, Vojko Strmole, 
Peter Smole, Igor Kašič; 
 
Odsotni: Jure Novak, Zoran Remic, Jožko Tomšič; 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Davorin Fink, Valerija Jarm, Elvira Žagar – OU 
Ralf Pančur, GOP d.o.o. 
Rok Nose, Dolenjski list 
 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 6 članov in članic občinskega sveta in da je občinski 

svet sklepčen. Župan je najprej podal na glasovanje Dnevni red, ki je bil poslan z vabilom:  

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje z dne 10.04.2018 
2. Pregled in potrditev zapisnika 11. izredne seje z dne 07.03.2018 
3. Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Mirna – 1. obravnava  
4. Predlog Odloka o turistični taksi v občini Mirna – 1. obravnava  
5. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2018  
6. Predlog Sklepa o prevzemu vaškega vodovodnega sistema Selo v trajno last Občine Mirna 
7. Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe čiščenja odpadnih voda na območju občine Mirna 

za leto 2017 – seznanitev 
8. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
9. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje z dne 10.04.2018 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 10. 4. 2018  
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GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 11. izredne seje z dne 7. 3. 2018 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 11. izredne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 7. 3. 2018. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki 
Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Mirna – 1. obravnava  
 
Uvodno obrazložitev predloga odloka je predstavila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I. Povedala je, da je potrebno 
glede na nov Zakon o športu sprejeti nov odlok za sofinanciranje izvajalcev letnega programa športa s podrobnejšimi 
pogoji in merili za sofinanciranje. Na podlagi novega Odloka bo izveden javni razpis za sofinanciranje letnega programa 
športa v letu 2019.  

 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti (ODD), Igor Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
Predsednik Statutarno pravne komisije (SPK), Vojko Strmole, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in predlagal sprejem predlaganega Odloka z dopolnitvijo. 
 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Mirna v 1. 

obravnavi s spremembami, ki so bile sprejete na 21. seji Statutarno pravne komisije dne 30.05.2018. 

GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Odloka o turistični taksi v občini Mirna – 1. obravnava  
 
Uvodno predstavitev Odloka je obrazložila Elvira Žagar, ki je predstavila vsebino predlaganega gradiva in obrazložila, da 
se z Odlokom o turistični taksi sprejema zaradi novosprejete zakonodaje, ki ureja turistično takso. Predstavila je višino 
prihodkov iz naslova turistične takse, ter ključne spremembe ob uveljavitvi zakona, ki so upoštevane v obravnavanem 
predlogu: višino turistične in promocijske takse ter oprostitve in delne oprostitve plačila. 
 
Predsednik ODD, Igor Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
Predsednik SPK, Vojko Strmole, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
Razprava: 
Janeza Bračka je zanimala višina turistične takse v sosednjih državah. Dodal je še, da je proti povečanju turistične 
takse. 
Župan je mu je odgovoril, da je višina približno ista.  



3 
 

Nadalje razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
SKLEP:  
1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi 

enako besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili prvega odstavka 84. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na isti seji 
opravi obe obravnavi in Odlok o turistični taksi v Občini Mirna sprejme na isti seji tako, da se prva in 
druga obravnava predloga odloka združita. 

 
2. Sprejme se Odlok o turistični taksi v Občini Mirna v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 5, PROTI: 1, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2018  
 
Uvodno predstavitev predloga za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2018 je podala direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednica Komisije za podelitve priznanj (KPP), Barica Kraljevski je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Predloga za podelitev priznanj Občine Mirna v letu 2018. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji sklep:  
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mirna sprejme sklep o podelitvi priznanj v letu 2018 v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Sklepa o prevzemu vaškega vodovodnega sistema Selo v trajno last Občine Mirna 
 
Predlog sklepa o prevzemu vaškega vodovodnega sistema Selo v trajno last Občine Mirna je prisotnim predstavil 
Davorin Fink.  
 
Član Odbora za okolje in prostor (OOP), Janez Bračko, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu 
in predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprava: 
Župan je prisotne seznanil, da je v načrtu tudi obnova vodohrana Žunovec. 
Peter Smole je dodal, da je voda na Migolici včasih res umazana. Omrežje je sicer narejeno, manjka projektna 
dokumentacija. 
Župan bo apeliral na komunalno podjetje v Trebnjem, da čimprej opravijo projektno nalogo. 
Peter Smole je tudi omenil dve domačiji na Selski Gori, kamor se voda dovaža. 
 
Nadalje razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  
Sprejme se sklep o prevzemu vaškega vodovodnega sistema Selo v upravljanje ter trajno last Občine Mirna. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 7. točki 
Letno poročilo o izvajanju gospodarske javne službe čiščenja odpadnih voda na območju občine Mirna za leto 
2017 – seznanitev 
 
O letnem poročilu izvajanja gospodarske javne službe čiščenja odpadnih voda na območju občine Mirna za leto 2017  je 
prisotne seznanil predstavnik podjetja GOP d.o.o. 
 
Član OOP, Janez Bračko, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem 
predlaganega Poročila. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Mirna je seznanjen Letnim poročilom izvajanja gospodarske javne službe čiščenja 
odpadnih voda na območju Občine Mirna za leto 2017. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Zapisniki delovnih teles občinskega sveta – seznanitev 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 20. seje Odbora za okolje in prostor z dne 29.05.2018 
 13. seje Odbora za gospodarstvo z dne 29.05.2018 
 21. seje Statutarno pravne komisije z dne 30.05.2018 
 15. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 30.05.2018 

Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 

 
K 9. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Janez Bračko je dal pobudo za povečanje določenih plakatnih mest in še za dodatna plakatna mesta predvsem v vaseh. 
Janez Bračko je povedal, da je proti plačevanju turistične takse za avtodomarje. 
 
Župan je prisotne seznanil s potekom dela obvoznice in s prijavo na Javni razpis za ureditev igrišča s tartanom. 
Vojko Strmole je vprašal, zakaj igrišča za badminton z novimi projekti ni več zunaj? Župan mu je povedal, da se za 
igrišče za metanje krogle na razpisu dobi več točk, poleg tega je igrišče za badminton dvoranski šport. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.10. 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan                   Dušan Skerbiš   
      


